



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 王海雷
职务: 海口分所主任
邮箱: wanghailei@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Hailei Wang
Position: Director
Mailbox: wanghailei@highking.com.
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

北京大学法学硕士。

Education

LLM, Peking University.

专业经历

王海雷律师现任北京海勤(海口)律师事务所主任,曾长期在政府部门从事管理工作并具有执业公证员工作经验,并担任多家企业法律顾问。

Professional Experience

Attorney Wang has worked as managerial staff in government administrative authorities, and has practiced public notary and legal counsel for enterprises.

执业领域及专长

王海雷律师主要执业领域包括:公司业务、国际、国内商事仲裁、企业兼并、收购、房地产、证券、外商投资、民商事诉讼案件等,并熟悉政府工作流程及企业经营过程中可能涉及的主要法律问题并能够为企业提供全方位的法律服务。擅于企业的标准合同文本起草、修改以及合同审查、参与商务谈判、劳动争议的解决等,能充分满足企业经营的实际需要。

王海雷律师在公司收购、兼并、融资、上市等领域具有丰富的经验。曾参与多种类型的企业收购、兼并、融资业务,成功协助完成境内多家企业上市业务,熟知上述领域的主要操作规范。包括但不限于组织尽职调查、设计业务方案、参与谈判、协调与其他机构的关系等。

王海雷律师在民商事争议领域也具有丰富的理论知识和实践经验,曾代表众多企业进行了近百起诉讼和仲裁,对案件的处理具有敏锐的观察力和较强的把握能力,具有良好的专业素养和职业操守,广泛受到受户好评。

Practice Areas

Attorney Wang specializes in corporate legal services, international and domestic commercial arbitration, mergers and acquisitions, real estate, securities, foreign investment in China and civil litigation. Through his working experience, Attorney Wang is familiar with the government work process and the main legal issues involved in business operations. He can provide enterprises with a complete range of legal services, such as: contract drafting, review and modification; business negotiations; labor dispute resolution etc., that can fully meet the needs of enterprise management.

Attorney Wang has extensive experience in corporate mergers, acquisitions, financing, and listing. He has participated in various types of mergers and acquisitions, and helped many domestic enterprises become successfully listed. The legal services he is able to provide include, but are not limited to, organizing due diligence, designing business plans, participating in negotiations, and coordinating relations among different parties.

In the field of civil and commercial disputes, Attorney Wang also has rich theoretical knowledge and practical experience. He has represented many enterprises in nearly one hundred lawsuits and arbitrations. His professional accomplishment and rigorous work attitude are highly praised by his clients.

工作语言

中文 英文

Language Skills

Mandarin and English